
 

 

Verslag Raadsdebatten d.d. 7 mei 2019 

 

Datum 07-05-2019 

Tijd 19:30 - 21:08 uur 

Locatie Raadszaal 

Voorzitter 

Griffier 

G. Albersen 

R.J.M. Ros 

 

Aanwezigen 

 

 

 

 

 

 

 

 

G. Albersen (GBT), L. Beulakker-Mulder (GBT), F. Bramer-Hegen (CDA),  

W. Dekker (GBT), M.J.A. Elzinga (GBT), A. Engels (GBT), G. Hilberink (CU),  

A.T. Huisjes (CU), J. Jager-Lubbelinkhof (GBT), F.M. Jansen-Smelt (CDA),  

J.J. Jonker (SGP), H. Kerkdijk (CDA), H.R.G. Kobes (VVD), J. Kuilder (CDA),  

G.  Laarman (GBT), S.C.S. Makkinga (GBT), S.M. Reusken (PvdA/GL),  

J.H.N. Sloot (GBT), G. Smelt (CU), F. Stolte (GBT), A. van Veen (GBT) en  

E.F. Veltmeijer (PVV) 

De behandeling van de agendapunten is ook te beluisteren en te bekijken via de website. 

- Ga naar www.twenterand.nl 

- Kies ‘Bestuur & Organisatie’ en vervolgens ‘Uitzending vergaderingen’ 

- Klik op de gewenste datum in de kalender 

Dit geluidsbestand c.q. videobeeld wordt geacht onderdeel uit te maken van dit verslag. 

 

 

1 

 

 

 

Doorontwikkeling subsidiebeleid: wijziging subsidieverordening om 

subsidieproces te vereenvoudigen 

Portefeuillehouder:  L.J. Harmsen 

Aangemeld:   CDA, CU, SGP, PVV, PvdA-GL 

Besluit 

Vast te stellen de volgende verordening tot wijziging van de Algemene 

Subsidieverordening Gemeente Twenterand 2017 etc. etc. 

 

De fractie PVV overweegt een motie in te dienen tijdens de raadsvergadering 

op 21 mei 2019. 

 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp op de bespreekagenda wordt 

geplaatst voor de raadsvergadering van 21 mei 2019. 
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Bestemmingsplan Vriezenveen Lintbebouwing en Centrumgebied  

PH Westeinde 335 

Portefeuillehouder:  R. Koster 

Aangemeld:   CU 

Besluit 

1. het bestemmingsplan “Vriezenveen Lintbebouwing en Centrumgebied PH 

Westeinde 335" als vervat in de bestandenset met planidentificatie 

NL.IMRO.1700.201811BPVZPH-vas1, waarbij gebruik is gemaakt van de 

digitale ondergrond met identificatienummer 

o_NL.IMRO.1700.201811BPVZPH-vas1, langs elektronische weg en in analoge 

vorm vast te stellen; 

2. geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke 

ordening vast te stellen; 

 

De voorzitter laat weten dat er een memo met een gewijzigde plankaart 

(bijlage 1) wordt uitgedeeld. De bij de stukken gevoegde plankaart bleek 

namelijk abusievelijk onjuist. Portefeuillehouder Koster zal hierop een 

toelichting geven.  

 

Portefeuillehouder Koster laat weten dat de juiste plankaart niet bij de stukken 

was gevoegd. De plankaart die zojuist is uitgedeeld, is de juiste versie en deze 

versie is daarmee de versie die op 21 mei as. moet worden vastgesteld. 

 

De fractie CU laat 2 foto’s ter verduidelijking van haar bijdrage uitdelen  

(bijlage 2). 

 

De voorzitter concludeert dat de gewijzigde plankaart bij de stukken gevoegd 

wordt voor de raadsvergadering van 21 mei 2019 en concludeert tevens dat dit 

onderwerp op de akkoordagenda wordt geplaatst voor de raadsvergadering 

van 21 mei 2019. 

 

 

3 

 

Bestemmingsplan Vriezenveen Woongebied en bedrijven  

PH Wilhelminastraat 4-6 

Portefeuillehouder:  R. Koster 

Aangemeld:   CU 

Besluit 

1. het bestemmingsplan “Vriezenveen Woongebied en bedrijven PH 

Wilhelminastraat 4-6" als vervat in de bestandenset met planidentificatie 

NL.IMRO.1700.201711BPVZPH-vas1, waarbij gebruik is gemaakt van de 
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digitale ondergrond met identificatienummer 

o_NL.IMRO.1700.201711BPVZPH-vas1, langs elektronische weg en in analoge 

vorm vast te stellen; 

2. geen exploitatieplan als bedoeld in artikel 6.12 van de Wet ruimtelijke 

ordening vast te stellen; 

 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp op de akkoordagenda wordt 

geplaatst voor de raadsvergadering van 21 mei 2019. 
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Evaluatie beschut werk Participatiewet 

Portefeuillehouder:  M. van Abbema-Wijtsma 

Aangemeld:   PvdA-GL (indiener), CU, PVV 

Toelichting PvdA-Groen Links, onderwerp: ‘beschut werk’ 

Beschut is van groot belang voor mensen die niet kunnen werken in het 

reguliere werk. Voor deze mensen is het groot belang om dit in veilige 

omgeving te kunnen doen. In de raadsinformatiebrief staat dat er mogelijk 

sprake is van wachtlijsten. De PvdA GroenLinks vindt dit niet wenselijk en wil 

weten welke maatregelen er genomen gaan worden om dit te voorkomen of te 

zorgen voor alternatieven. Thuis zitten is geen optie. 

 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp voldoende besproken is en geen 

aanleiding geeft tot verdere agendering. 
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Rapportage toegankelijkheid stembureaus 

Portefeuillehouder:  A.E.H. van der Kolk 

Aangemeld:   PvdA-GL (indiener) 

Toelichting PvdA-Groen Links, onderwerp: ‘Rapportage toegankelijkheid 

stembureaus’ 

Stemmen is een belangrijk recht en moet voor iedereen, ook voor mensen met 

een handicap mogelijk zijn. Uit onderzoek blijkt dat dit nog niet in alle gevallen 

goed geregeld is in Twenterand. 

Binnenkort zijn er weer verkiezingen en de PvdA GroenLinks wil dat dan 

iedereen in staat is om Twenterand onbelemmerd te stemmen. 

 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp voldoende besproken is en geen 

aanleiding geeft tot verdere agendering. 
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Centraal tellen van de stemmen na verkiezingen 

Portefeuillehouder:  A.E.H. van der Kolk 

Aangemeld:   CDA (indiener) 

Toelichting CDA, onderwerp: ‘Het centraal tellen van de stemmen na 

verkiezingen’ 

De CDA-fractie vindt het belangrijk dat er gekeken wordt naar de pilot van het 

centraal tellen van de stemmen zoals dit is gebeurd bij de recente verkiezingen 

van de provinciale staten en de verkiezingen van de waterschappen 

Vechtstromen. Heeft de pilot voldaan aan de verwachtingen, wat ging goed en 

wat kan beter? Ook vindt het CDA het belangrijk om te bezien of te achterhalen 

is waardoor voorkeursstemmen niet bij de juiste kandidaat zijn 

terechtgekomen, hoe kunnen we dit bij de volgende verkiezingen voorkomen? 

Daarnaast willen we graag een goede voorbereiding voor de verkiezingen 

Europees parlement d.d. 23 mei a.s. 

 

De voorzitter concludeert dat dit onderwerp voldoende besproken is en geen 

aanleiding geeft tot verdere agendering. 

 

 

 


